

Amendment 006

Request for Proposals (RFP)

Solicitation # CSPS-RFP-1415-NL-1155

Closing Date: April 07th, 2015

Closing Time and Time Zone: 2:00 PM Eastern Daylight Time

Title: Office Relocation Services

To All Bidders:

The purpose of amendment 006 of this RFP is to give effect to the following:

A. Questions or Requests for Clarifications

Question 1:

Can you please advise who/whom holds the contract currently and over the past 12 months (Fiscal Year 2014-2015) and what was the total value spent by the CSPS for these "types" of services?

Answer 1:

The current contract is with the firm Tippet-Richardson Limited. Over the past 12 months, For Fiscal Year 2014-2015, a total value of \$90,073.71 was spent by CSPS for this type of services.

**End of Amendment 006
Solicitation # CSPS-RFP-1415-NL-1155**

Modification 006

Demande de Propositions (DP)

Numéro de sollicitation : CSPS-RFP-1415-NL-1155

Date de fermeture : 07 avril 2015

Heure de fermeture et fuseau horaire : 14 :00 heures, heure avancée de l'est

Titre : Services de déménagement de bureaux

À tous les soumissionnaires :

La modification 006 est émise pour les sections suivantes de la DP :

A. Questions ou demandes d'éclaircissements

Question 1 :

Pourriez-vous, s'il vous plaît, aviser qui détient / détiennent le contrat actuellement et qu'elle a été la valeur totale dépensée par l'EFCP pour ces services au cours des 12 derniers mois (exercice financier 2014-2015) ?

Réponse 1 :

Le contrat actuel est avec la firme Tippet-Richardson Limited. La valeur totale dépensée par l'EFCP pour ces services pour l'année financière 2014-2015, a été de 90 073,71 \$.

**Fin de la modification 006
No de l'invitation CSPS-RFP-1415-NL-1155**